

安息日學 SABBATH SCHOOL

中文直播研究學課 CHINESE

星期六早上10:00至10:45

第十一課：管家職分與使命

存心節：哥林多後書 8：9

負責人：張擎照



Zoom會議號碼

959 0531 1008

密碼：0

士AM青年團契 YOUTH FELLOWSHIP

Saturday 星期六早上10:00am-11:00am

Location: Youth Room (behind children's room)

地點：青年室（教堂地庫兒童房後面）

預錄研究學課 - PRE-RECORDED LESSON STUDY



國語班



粵語班



幻燈片



Amazing Facts



3ABN



Slides

安息日全天敬拜 ALL-DAY SABBATH WORSHIP

主題 Theme：一生的依靠 *A Lifetime of Trust*

第一堂 Part 1

9/11/2026 7:00pm

全力以赴：不可倚靠自己的聰明

Self-Bound: Do not lean on your own understanding

第三堂 Part 3

9/12/2026 2:00pm

全力以赴：扶著恩典前行

Christ-Reliant: Leaning on Grace

開會詩 Opening Hymn

新126/AH206

散會詩 Closing Hymn

新127/AH202

你要專心仰賴耶和華，不可倚靠自己的聰明；

在你一切所行的事上都要認定他，他必指引你的路。

Trust in the Lord with all your heart, and do not lean on your own understanding.

In all your ways acknowledge him, and he will make straight your paths.

箴言 Proverbs 3:5-6



YouTube直播
Live-streamed



網上奉獻
Online Giving



區會活動
Conference Events

本堂教會財政 Local Church Finances

July 2026年7月 2026年初至今 YTD

費用 Expense \$8,431.93 \$109,289.54

收入 Income \$7,789.50 \$68,153.90

盈餘/虧損 Gain/Loss -\$642.43 -\$41,135.64

Sunset this week:

今週日落時間：7:33pm

Sunset next week:

下週日落時間：7:20pm

下週

證道：張膺琛長老

翻譯：陳家蘭

Next Sabbath

Speaker: Elder Andrew Chang

Interpreter: Lan Tran

崇拜聚會 WORSHIP SERVICE

頌讚

Praise

新 485 / AH 625

新 424 / AH 516

曹力源

Monica Cao

歡迎及報告

Welcome & Announcements

三一頌

Doxology

獻禱

Invocation

開會頌讚詩歌

Opening Hymn

牧養禱告

Pastoral Prayer

什一與奉獻

Tithe & Offering

兒童故事

Children Story

特別音樂

Special Music

讀經

Scripture Reading

榮歸天父

To God Be the Glory

曹力源

Monica Cao

會眾

Congregation

盧賽喜牧師

Pastor Chris Lu

新 12

AH 341

Pabitra Tamang

Pabitra Tamang

全球佈道奉獻(廣播事工)

World Budget (Radio Ministries)

曹力源

Monica Cao

董臻

Zhen Dong

復活得勝主

Thine Is the Glory

盧貝卡&盧耶

Beika & Liam Lu

箴言 3：5-6

Proverbs 3:5-6

Pabitra Tamang

Pabitra Tamang

一生的依靠 (第二堂)

全力以赴：在你一切所行的事上都要認定他

A Lifetime of Trust (Part 2)

Self-Reliant: In All Your Ways, Acknowledge Him

講者：盧賽喜牧師

Speaker: Pastor Chris Lu

回應詩

Hymn of Response

只要靠祂

Only Trust Him

新 160

AH 279

祝福

Benediction

盧賽喜牧師

Pastor Chris Lu

翻譯：林明卿

司琴：盧耶

Interpreter: Sonia Luk

Pianist: Liam Lu

歡迎及報告

WELCOME & ANNOUNCEMENTS

1. 安息日全天敬拜 - 今天的崇拜聚會是以《一生的依靠》為主題的安息日全天敬拜之第二堂《全力以赴》。第三堂《全力以赴》將於下午兩點開始。歡迎大家留下參加。
2. 安息日下午查經班 - 因全天敬拜的緣故暫停一週。
3. 禱告週 - 誠摯邀請弟兄姊妹及朋友們今晚七點參加禱告週的最後一晚。讓我們一同在禱告中尋求上帝，建立以基督為中心、在數字時代堅定扎根的家庭。
Zoom會議號碼：95506242592，密碼：3988
4. 浸禮 - 四位青年（栗浚，盧耶，張博朗，Declan Zhu）決定跟隨基督並將於下週九月十九日接受洗禮。“於是領受他話的人就受了洗。”（使徒行傳 2:41）願我們一同為他們獻上感恩，並繼續為他們禱告，求上帝堅固他們的信心，引導他們一生緊緊跟隨基督。
5. 九月二十日婦女部社區活動 - 九月二十日週日下午三點，婦女部將在本堂地下室舉辦社區活動，準備了豐富的節目包括健康講座、音樂舞蹈、遊戲互動、美食點心，鼓勵教友帶著親友鄰捨一同來參加。
6. 提名委員會 - 全體教友代表選出2027-28提名委員會的名單如下：
張膺琛、孫乃立、陸禮麟、曹力源、鍾瑞珍。（五位提名委員，加上兩位正副堂主任：張良孫、盧賽喜共七位）

1. **ALL-DAY SABBATH WORSHIP** - Today's worship service is Part 2 of the "A Lifetime of Trust" All-Day Sabbath Worship. The topic of Part 2 is "Self-Reliant". The third and final part will take place this afternoon at 2pm. Everyone is encouraged to stay behind for Part 3.
2. **SABBATH AFTERNOON BIBLE STUDIES** - Cancelled this week due to the All-Day Sabbath Worship program.
3. **PRAYER WEEK** - We warmly invite all brothers and sisters, as well as friends, to join us on Zoom this evening at 7:00pm for the last night of our Prayer Week. Let us seek God together in prayer and learn to build Christ-centered families that remain firmly rooted in faith in the digital age. Zoom: 95506242592, Passcode: 3988
4. **BAPTISM** - Four young people (Joey Li, Liam Lu, Evan Zhang, and Declan Zhu) have decided to follow Christ and will be baptized next Sabbath, September 19. "Those who accepted his message were baptized." (Acts 2:41) Let us celebrate this important step of faith with them and continue to pray for them, asking God to strengthen their faith, guide them, and help them follow Christ closely throughout their lives.
5. **WOMEN'S MINISTRIES OUTREACH** - On Sunday, September 20th at 3pm, the Women's Ministries will be hosting a social outreach in the fellowship hall. There will be various activities, including health talk, dance, games, and delicious refreshments. Please invite your friends and neighbours to join us.
6. **NOMINATING COMMITTEE** - Members of the 2027-28 Nominating Committee, nominated by the congregation, are as follows:
Andrew Chang, Kay Liu, Alan Luk, Monica Cao, and Esther Ko. (Five members plus Pastors Paul Jang and Chris Lu totalling seven members for the Nominating Committee)

基督復臨安息日會 多倫多華人教會

TORONTO CHINESE
SEVENTH-DAY ADVENTIST CHURCH

2026年9月12日



September 12, 2026

安息日學	Sabbath School	10:00AM
崇拜聚會	Worship Service	11:00AM

3988 MIDLAND AVENUE, SCARBOROUGH, ON, M1V4S8, CANADA
☎ 416-321-0344; 416-816-1163; 647-770-7332 ✉ tesdachurch@gmail.com